
Inspraak raad 11 juli 2016 

Betreft: Nota veranderopgave maatschappelijk vatgoed. 

 

Mijn naam Pieter Baart van Scouting Rurik in Heiloo. 

U heeft vast een idee wat Scouting is. Maar begrijpt u waarom ik op mijn 16e vader ben geworden van 

meer dan 20 kinderen? Kinderen die niet van mij zijn. Maar kinderen waarmee ik 10 jaar lang, elke 

week, op pad ben gegaan en elk jaar een deel van mijn zomervakantie mee spendeerde? 

Ik heb onlangs het antwoord gevonden op deze vraag.  Ik wilde van deze kinderen de meest toffe 

volwassenen maken. Volwassenen die zich inzetten voor elkaar, trots zijn op zichzelf, kleine eenvoudige 

dingen kunnen waarderen,  en zich inzetten voor onze maatschappij. 

Ik kan nu met trots zeggen dat dit is gelukt. ‘Mijn’ kinderen van toen, zijn nu vader of moeder van 

nieuwe generaties kinderen, als leiding bij onze scouting vereniging. ‘Mijn’ kinderen, mijn eigen 

leeftijdsgenoten, en vele generaties scouts voor mij, vervullen nu een belangrijke rol in onze 

maatschappij. Denk bijvoorbeeld, hier in Heiloo, aan Timmerdorp en Oranjebal waar een heel groot deel 

van de vrijwilligers hun oorsprong hebben binnen de scouting.   

Er zijn meer vragen waarop ik onlangs het antwoord heb gevonden.  Maar eerst een stap terug.  

Sinds 2005 voert de gemeente geen structureel onderhoud meer uit aan ons clubhuis aan de 

Kistemaker. In 2014 krijgen we de mededeling dat de huur stapsgewijs verhoogd gaat worden om 

toekomstige onderhouds kosten te kunnen dekken. 1 punt op de onderhoudslijst is het vervangen van 

een astbest dak voor een record bedrag van ca. 50.000 euro. Om onverklaarbare reden moesten we 

plotseling met de gemeente onderhandelen voor onze gebruikers vergunning. Bepaalde scouting 

activiteiten, die jaren lang konden, doen mochten opeens niet meer. Vorig jaar hebben actief 

meegedaan met het project “kernactiviteiten” en de  “inventarisatie veranderopgave” van de gemeente.  

We realiseren ons ontzettend goed dat de gemeente in kosten moet snijden en we zijn sinds begin 2015 

met de gemeente in gesprek . We hebben meerdere zeer constructieve gesprekken gehad en de 

gemeente complimenteerde ons met onze pro-actieve houding in de kwestie veranderopgave 

maatschappelijke accomodaties. Er werd ons gevraagd verschillende scenario’s de bedenken om ons 

huidige gebouw aan de Kistemaker meer efficient te kunnen gebruiken en ons open te stellen voor 

eventueel andere mogelijkheden, zoals een andere geschikte lokatie. Samen met de gemeente zijn we in 

gesprek over de mogelijke opties, maar een andere geschikte lokatie lijkt vandaag de dag nog ver weg. 

Het antwoord dat ik onlangs gevonden heb komt vanavond hier op tafel. De gemeente wist al lang wat 

ze met scouting Rurik wilden. Alle bijeenkomsten, all gesprekken die we hebben gehad, waren slechts 

een afleidings manouvre. In de achterkamertjes, hier in dit gebouw, was alles al lang beslist. Ik voel mij 

zwaar bedrogen. 

Pieter Baart 
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